
Anteckningar från uppföljningsmöte Fram�dsdag med SISU 230426 

 

Vad har hänt sedan sist?  

Vilka åtgärdsplaner har påbörjats? 

 

• Arena:  
Pumptracken påbörjad, yterligare arbete planeras. Arbete med grillplats påbörjat. Kontakt 
med markägare pågår, ej slu�ört. Märkning av spåren ej klart. Langningszon, ej klart. 
Ljuddämpning stugan, klinker herromklädning, träningsutrustning i stugan är ej påbörjat. 
MTB-banor fixade och översedda. 
Arbete med en Trailbana påbörjat. 

• Cykel:  
Barn/ungdomsträning-arbete med förbätrad struktur, gruppindelning, ledare mm. påbörjat 
med got resultat. 
Landsvägscykling-påbörjat med nyt upplägg.  
Stötning elitsatsning-inget yterligare än �digare. 
Tävling-Höstbullen och KM planeras och ev. Morsdagscykling, Öresjönrunt. 

• Ungdom: 
Arbetet med försvårande hinder på banan ej påbörjat, genomförs bla. på arbetsdag inför 
tävlingen. 
Ungdomsstyrelse-beslut taget av huvudstyrelsen på genomförande. Alva och Lovis ansvariga.  
Ökat engagemang vid barn/ungdomsträning- föräldra/infomöte inplanerat och även 
yterligare insatser på gång tex möte med Ungdomsstyrelse med fika mm. Möjlighet finns at 
söka om ekonomiskt stöd �ll Ungdomsstyrelse via SISU gällande arbete med demokra� i 
föreningen. 

• Sociala medier/Hemsida: Nya hemsidan är under utveckling. Facebook-sidan är återstartad 
utöver befintlig FB-grupp. Arbete pågår, behövs mer struktur. 

• Rekrytering/föräldrar: Socialt arbete i samband med träningar påbörjat. 
Föräldra/info-möte inplanerat. 
Stugvärdar, öppen stuga är påbörjat. 
S�gvisning, planeras på måndagar med guid ca 1 g/månad. Intresseinventering pågår. 

• Gemenskap/ak�viteter: 
Ak�vitetsdag, ej påbörjat. 
Kick-off, under hösten? 
 
 
Ny träff med SISU planeras �ll 8/11. Ämne? Föreningsdemokra�, värdegrund? Klubben 
återkomma �ll Emma (SISU) gällande deta. 


